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Linzhe Li 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

◼ Asset management 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Li mainly focuses on fund formation and operation, private equity investment, and general 

corporate matters.  Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Li worked at Zhong Lun Law Firm, 

where he specialized in real estate M&A with clients from prestigious real estate companies and 

international funds.  Mr. Li also interned with Jingtian & Gongcheng Attorney at Law, where he 

participated in Hong Kong IPOs and successfully provided legal services for an IPO project of a well-

known popular toy company. 

EDUCATION 
Mr. Li received an LL.B. degree and a Bachelor of Art in English Language in 2019 from Shanghai 

International Studies University.  He later obtained an LL.M. degree in 2020 from the University of 

Texas at Austin. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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李林哲 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

◼ 资产管理 

工作经历 

李林哲先生的主要执业领域为基金设立和运营、私募基金投资以及日常公司事务。在加入汉

坤之前，李林哲先生在中伦律师事务所从事房地产并购业务，客户包括业内知名地产公司及

境外基金。此外，李林哲先生还曾于竞天公诚律师事务所港股上市团队实习，期间曾参与某

知名潮流玩具经营公司港股上市项目。 

教育背景 

李林哲先生于 2019 年毕业于上海外国语大学，取得法学学士学位以及英语文学学士学位，后

于 2020 年取得德克萨斯大学奥斯汀分校法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


